

《单词百科:roa是什么意思?roa怎么发音?roa的解释和用法》

英语单词roa是什么意思?roa怎么读?roa怎么发音?简答网为您整理了roa的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



roa的意思

1、abbr.received on account 计算标准;Reserve Officer Association 预备役军官协会;return on assets 资产返还;right occiput anterior 前面的右枕骨;

roa的双语例句

1、There is an aspectual difference between 'He crossed the road' and 'He was crossing the road'.

He crossed the road 和 He was crossing the road 两句中动词的体是不同的.

2、In Britain they call an access road a slip road.

英国人把 “access road” (高速公路交流道) 称为 “slip road”.

3、Do you think it's necessary to send children undergraduted from junior high school for studying abroad?

你觉得有没有必要把高中未毕业的孩子送到国外留学? (studyabroad).

4、As my brother was leaving, he ordered a last drink one for the road.

当我弟弟准备离开的时候, 他要了最后一杯onefortheroad).

5、Much attention has been shown to Para-nitroaniline (pNA) for its strong nonlinear optical response.

硝基苯胺 (para-Nitroaniline)

分子由于具有较强的非线性光学响应而受到理论工作者和实验工作者的广泛关注.

6、Can you tell me where I can buy the road map of this city?

9能告诉我在哪里能买到这个城市的道路图roadmap 吗?

7、Detached-Eddy Simulation combines the strong points of Reynolds-averaged Navier-Stokes and Large Eddy Simulation approaches.

DES方法 结合了 RANS (Reynolds-averagedNavier-Stokes)和LES(LargeEddySimulationapproaches)的优点.

8、The British call a railroad tie a sleeper.

英国人把 “ railroadtie ” (铁路枕木)称为 “ sleeper ” .

9、Political pressures on the South African Broadcasting Corporation are undermining its independence.

南非广播公司(SouthAfricanBroadcastingCorporation)受到的政治压力正在削弱其独立性.

10、Last winter, Avon launched Retroactive, an anti-aging skin cream that has been a runaway hit.

去年冬天, 雅芳推出了 抗 皮肤衰老的护肤品Retroactive,并一举获得巨大成功.

11、The key of ROA model is to observe the changing of contribution rate of intangibles.

ROA模型的关键是观测无形资产回报率的变化.

12、Simplification of Triangular Facet Model with ROAM Algorithm for NC Verification

用ROAM精简三角片离散法实现铣削仿真

13、With the operating return on assets (CROA) as performance indicators, supplemented by return on equity (ROE), Price to book ratio (P/ B) and other indicators, this paper carried on the research by industry.

本文主要以营业资产收益率（CROA）作为绩效指标，同时辅以净资产收益率、市净率等指标，并分行业进行研究。

14、We examined the data on the actual situation of nature reserves using the method of GAP analysis (geographic approach to protection of biological diversity).

利用生物多样性保护的地理学方法（Geographic approach to protection of biological diversity, GAP）分析了自然保护区的布局 and 现状。

15、The US Presidential debate was broadcast on the same day as the Roar hitmaker posted her naked video still, and the star had no hesitation in tweeting her thoughts on the event, expressing her adoration and backing for the 68-year-old candidate.

这位唱过流行曲《Roar》的歌手在美国大选辩论的同一天发布裸体照片，毫不犹豫地在推特上发表自己对辩论的看法，表达自己对这位68岁候选人的爱慕和支持。

16、Theron shaved her head for the upcoming film Mad Max: Fury Road.

为了她最新的电影《疯狂的麦克斯4：狂暴之路》（Mad Max:Fury Road），塞隆才狠心剃掉了一头长金发，加入了“为戏剃头”的女星阵营。

17、This upgraded our trip into a kind of literary quest. We would set off in search of British editions, Roald Dahl-based theater, Harry Potter adventure and Rick Riordan-inspired mythology.

于是，我们的旅行成了文学主题的探索，启程就是为了寻找各种书籍的英国版本、罗尔德·达尔（Roald Dahl）的戏剧作品、哈利·波特历险故事和雷克·莱尔顿（Rick Riordan）的神话传说。

18、To the surprise of many, the first sweeping patents for the technology were granted not to her, but to Feng Zhang, a scientist at the Broad Institute and M.I.T.

令人惊讶的是，与这项技术相关的第一批专利并没有授予她，而是授予麻省理工学院和布罗德研究所（Broad Institute）的科学家张锋。

以上是简答网为您整理的roa怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于roa的用法、roa的释义、roa的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/roa>

